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Godmorgon!

matmat 22
Den här fi na äggklyftaren 
får sätta punkt för kökspry-
larna i Matrutan.

folkfolk 77
Annette Holmberg från JCI 
fi ck med blommor i håret 
lyssna på konsert av eleverna 
i Valmiera musikskola.

kulturkultur 88
Maria Stenberg ska 
leda en kurs för unga 
låtskrivare.

åland 24 ikvällåland 24 ikväll

Nöje: Vi möter en 
blivande tv-stjärna

SE MERA
PÅ
TV

 KULTUR. Iransk soppa och 
poesi på persiska bjöd Shirin 
Abarian vid Nordens instituts 
och Mångkulturella förening-
ens kultursoppa i konstmuseet 
i går.

Många kom för att låta sig 
väl smaka.

SIDAN 8

Bjöd på poesi
och soppa

NYHETER. På Ålands Slöjd och Konsthant-
verks initiativ arbetar man nu för fullt med att 
färdigställa de stugor vid Övernäsgården som 
inreds med ett sortiment som 15 åländska 
konsthantverkare producerat.

Här fi nns allt från textilier och keramik till 
skinn och smide och den allmäna visningen 
tar plats på fredag.

– När man kommer till en av de här stugor-
na kommer man verkligen till Åland, kombi-

nationen av vyerna och den åländska inred-
ningen är oerhört givande och sunt för oss 
som arbetar med det här att berikas av, säger 
verksamhetsledare Hanna Wiik.

SIDAN 9

Bråda dagar på Övernäsgården
Hinner med. De fyra utvalda stugorna ska vara färdiginredda på fredag och Tina Barck, Hanna Wiik och Maria Westerlund känner sig alla säkra 
på att hinna färdigställa projektet.  Foto: STEFAN ÖHBERG

SPORT. Ryktena har fl orerat länge, men nu 
har Nyan fått det bekräftat från England. 
Sheffi eld United är klubben IFK Mariehamn 
förhandlat med sedan några veckor tillbaka 
och samarbetet bär nu frukt.

Två unga talanger från Sheffi elds talanglag 
byter inom en snar framtid gräsplanen Bra-
mall Lane mot Wiklöf Holding Arena.

Sheffi eld United är en mycket anrik fören-
ing som vunnit hösta ligan en gång och FA-

cupen fyra gånger. Men den senaste fram-
gången av den kalibern nåddes långt tillbaka 
i tiden – 1925.

I dagsläget ligger klubben tolva i nästhögsta 
serien. SIDAN 15

Sheffi eldtalanger
kommer till IFK NYHETER. När tjänstemännen i Självstyrel-

segården och politikerna i landskapsregering-
en reser utanför Åland på arbetsresor ska de 
bo på hotell som inte har tv-kanaler med porr 
på hotellrummen.

Det slås fast i den nya resepolicy som land-
skapsregeringen antog i tisdags.

– Sverige är det enda landet i världen som 
har en lista på porrfria hotell. Här är vi på 
Åland verkligen långt framme, sades det vid 
presentationen i går.

Regeringen har antagit också en annan po-
licy som handlar om anställda med alkohol- 
och drogproblem. Senast man försökte få ige-
nom en sådan var 1997. SIDORNA 4-5

Porrfritt hotell
på arbetsresan

Ny policy för landskapsanställda

Sålde bolag till sig själv
 NYHETER. Innan Neurocity gick i konkurs 
hann ägaren David Gumpler sälja det åländs-
ka bolagets aktier, och därmed Enklinge gam-
la skola, till ett annat bolag – som han själv 
äger. Exakt samma manöver som han gjort 
med en fastighet i Kristinestad. SIDAN 3

Oklart kring kommundirektör
NYHETER.Vad var det riktigt som hände när 
Finströms kommunstyrelse skulle utse vikarie 
för kommundirektör Katarina Sundberg som 
ska gå på mammaledigt? Inger Rosenberg-
Mattsson beaktades inte som sökande av 
oklar anledning. SIDAN 3

MCA-vd begärde avsked
NYHETER. Mariehamns centralantenn ab:
s vd Ove Andersson slutar på egen begäran. 
Han lämnade in sin avskedsansökan till MCA:
s styrelse i går. – Nu känns det som att jag inte 
kan bidra med någonting mer och väljer där-
för att stiga av, skriver Andersson i ett press-
meddelande, och framhåller att ingen form av 
schism ligger bakom. SIDAN 5

NYHETER. Debatten om möjligheterna att 
förverkliga en golfbana i Ämnäs i Finström 
blev lam trots att många hade kommit till det 
informationstillfälle som landskapsregeringen 
arrangerade i går. Den som hade kommit med 
förväntningarna att det skulle öppna sig möjlig-
heter för att förverkliga banan blev besviken.

Från publikens håll efterlyste man politiskt 
stöd i form av vilja att lösa markproblemen kring 
banan men från landskapsregeringens sida blev 
svaret att det först behövs en utomstående hu-
vudman för projektet innan man kan gå in på 
några markfrågor.  SIDAN 12

Lam diskussion
om golfbanan


